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Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Ořešín, 

konaného dne 09.09.2024 v 17,00 hod. 

v zasedací místnosti ÚMČ Brno-Ořešín, U zvoničky 12/4, Brno 

 

Přítomni: Mgr. Jan Levíček, Ing. Leoš Kozohorský, Martin Braczek, DiS., Bc. Libuše Pazderková, Bc. Tomáš 

Peringer, Ing. Bc. Hana Rejmanová, RNDr. Mojmír Vlašín (příchod 17,04 hod.) 

Za ÚMČ: Ing. Vlasta Kalinová 

Hosté: 6 
Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů, ve 
znění pozdějších předpisů.  
  

1) Volba ověřovatelů zápisu. 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu Bc. Pazderkovou a Bc. Peringera. Paní zastupitelka 
Rejmanová navrhla sebe. Nejprve se hlasovalo o protinávrhu. 
a) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje jako ověřovatelku zápisu paní Ing. Rejmanovou. 

Hlasování:                 pro: 1                   proti: 0                zdržel se: 5 
 Usnesení č. 1a nebylo schváleno. 
b) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje jako ověřovatele zápisu paní Bc. Pazderkovou a pana 

Bc. Peringera. 
 Hlasování:                 pro: 5                 proti: 1                    zdržel se: 0 
 Usnesení č. 1b bylo schváleno. 

2) Schválení programu jednání. 

Pan starosta navrhl z programu stáhnout bod „Nájemní smlouva – volnočasový areál Rakovec a vodní 

dílo“; bude ještě upřesněna. 

a) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje stažení bodu: „Nájemní smlouva – volnočasový areál 

Rakovec a vodní dílo“. 

Hlasování:                 pro: 5                   proti: 0           zdržel se: 1 

Usnesení č. 2a bylo schváleno. 

Poté se hlasovalo o celém znění programu: (příchod p. Vlašína) 

b) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje Program zasedání. 

Hlasování:                 pro: 6                 proti: 0            zdržel se: 1 

Usnesení č. 2b bylo schváleno. 

Program zasedání: 

1. Volba ověřovatelů zápisu.  

2. Schválení programu. 

3. Připomínky, dotazy, návrhy občanů. 

4. Kontrola bodů z minulého ZMČ Brno-Ořešín.  

5. Rozpočtová opatření č. 6 až 9/2024. 

6. Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-Ořešín na období 2026-2030. 

7. Zimní údržba 2024/2025 až 2026/2027 - smlouva s Wege, s.r.o. 

8. Obecně závazná vyhláška – novela Statutu města Brna. 

9. Požadavky MČ Brno-Ořešín k zadání územní studie-02 Klimešova – Jasná. 

10. Úprava piknikového parku – koncept. 

11. Připomínky, dotazy, návrhy zastupitelů.                                            

12. Různé.                                  

  

3) Připomínky, dotazy, návrhy občanů.  

a) Host: Jaké bude dopravní řešení na Drozdí? Pan starosta: Plánuje se omezení, získán souhlas Policie, 
souhlasí i pan starosta Jehnic.  
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b) Host: Nedostatečně řešena parkovací místa. Pan starosta: Jde o lesní pozemek, není určeno 
k parkování. Nejprve získat omezení vjezdu, poté vyhodnotit situaci. 

c) Instalaci nových odpadkových košů na Drozdí a ve volnočasovém areálu navrhne p. místostarosta 
Braczek. 

d) Host: Zápach okolo rybníka. Pan starosta: Provádí se kamerová kontrola BVK, která odhalí skutečný 
stav vadného napojení splaškové kanalizace. V říjnu budou vyzváni majitelé k nápravě. Pan Vlašín 
navrhuje oslovit centrální stavební úřad, aby identifikoval majitele s chybějícím napojením. 

4) Kontrola bodů z minulého ZMČ Brno-Ořešín. 

Zastupitelé Peringer a Brazcek provedli analýzu využití aplikací pro komunikaci obce s obyvateli a 

vybrali nejvhodnější. Navrhli pilotně vyzkoušet aplikaci Úřad v Mobilu.  

Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín doporučuje aplikaci od URBITECH s.r.o.  

Hlasování:                 pro: 5                 proti: 0                zdržel se: 2 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Byl předřazen bod. č. 9 

9) Požadavky MČ Brno-Ořešín k zadání územní studie-02 Klimešova – Jasná. 

Proběhla diskuse ohledně zpracování územní studie pro Or-2. Připomínky hostů: Nesouhlasíme, 

aby studie upravovala napojení na ulici Jasnou a žádáme, aby bylo projednáno s obyvateli. Pan 

starosta: V říjnu svoláme veřejnou schůzi, kam bude přizván zpracovatel studie Ing. architekt. Pan 

Vlašín naformuloval usnesení. 

Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín nesouhlasí s dopravním napojením lokality Or-2 na ulice U zvoničky a 

Jasná pro motorová vozidla. 

Hlasování:                 pro: 6                proti: 1                zdržel se: 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

5) Rozpočtová opatření č. 6/2024 až 9/2024. 

Byla předložena rozpočtová opatření č. 6-8/2024, přijatá panem starostou; o RO č. 9/2024 se 

hlasovalo.   

Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín bere na vědomí rozpočtová opatření č. 6-8/2024 a schvaluje RO 

č. 9/2024. 

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 0                zdržel se: 2 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

6) Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-Ořešín na období 2026-2030. 

Bylo přijato usnesení k návrhu SVR (zveřejněném od 23.8.2024): 

Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje návrh Střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno-Ořešín na 

období 2026-2030.  

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 0                zdržel se: 2 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

7) Zimní údržba 2024/2025 až 2026/2027 - smlouva s Wege, s.r.o. 

Pan místostarosta Kozohorský vyzval paní zastupitelku Rejmanovou, aby se ujala organizace zimní 

údržby. Paní zastupitelka odmítla. 

Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje Smlouvu o poskytování služeb s fy WEGE, s.r.o. na zimní 

údržbu silnic a chodníků na dobu 3 let. 

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 0                zdržel se: 2 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

8) Obecně závazná vyhláška – novela Statutu města Brna. 

Pan starosta nejprve zmínil novelu OZV č. 18/2024 o místních poplatcích – Přílohu č. 3 mapové 
vyznačení prostranství, podléhajícím poplatku za zvláštní užívání – pro MČ Brno-Ořešín beze změn. Poté 
navrhl usnesení k návrhu OZV Statut města Brna č. 20/2001 ve znění pozdějších vyhlášek. 



3 

 

a) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín nesouhlasí se změnami čl. 17, odst. 1, písm. c; čl. 25, odst. 1, písm. e;  

čl. 26, odst. 1, písm. c a se změnami Přílohy č. 6 – plánovací smlouvy celoměstského významu. 

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 0                zdržel se: 2 

Usnesení č. 8a bylo schváleno. 

b) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín nesouhlasí s fungováním participativního rozpočtu na úrovni města, 

neboť je značně nespravedlivé. 

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 1              zdržel se: 1 

Usnesení č. 8b bylo schváleno. 

10) Úprava piknikového parku – koncept. 

Paní Rejmanová i pan Vlašín nesouhlasili s vykácením jehličnanů – průhledu na Horku o šíři 6 m 

v konceptu revitalizace piknikového parku podle Ing. architektky. Pan Vlašín navrhl usnesení: 

a) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín nesouhlasí s navrženým průsekem při revitalizaci piknikového parku na 

přilehlém pozemku. 

Hlasování:                 pro: 2                  proti: 5               zdržel se: 0 

Usnesení č. 10a nebylo schváleno 

Pan starosta navrhl usnesení: 

b) Usnesení: ZMČ Brno-Ořešín schvaluje předložený koncept piknikového parku. 

Hlasování:                 pro: 5                  proti: 2                zdržel se: 0 

Usnesení č. 10b bylo schváleno. 

11) Připomínky, dotazy, návrhy zastupitelů. (Odpověď – O:) 

a) P. Rejmanová: Našel se viník poškozené hráze v Rakovcích? O: Ne, policie odložila. 

b) P. Rejmanová: Budou vydány Vzpomínky pana xxxxxx? O: Budou dostupné při přechodu na nové 

webové stránky. 

c) Pan Vlašín: Na recyklačním dvoře jsou 2 přístřešky, zvážit zakoupení kontejneru pro obsluhu dvora. 

d) P. Rejmanová: Co je s žádostí o svěření pozemku v Jehnicích? O: Zatím nemáme informace. 

e) P. Vlašín: Zaschlé jeřáby při cestě u silnice. O: Alej patří do správy Veřejné zeleně, přislíbili nápravu. 

f) P. Rejmanová: Odvolání na deklaratorní prohlášení? O: Vyřizuje silniční správní úřad v Řečkovicích. 

g) P. Rejmanová: Jak pokračuje jednání o oranžerii? O: Odvolání majitele vyřizují na kraji. 

h) P. Vlašín: V Mapy.cz u Ořešína je foto Jehnic. O: Poslat odkaz na úřad, ten výměnu zajistí. 

i) P. Rejmanová: Kvalita vody v Rakovcích? Odpověď M. Braczka: Proveden rozbor vody. Upustí se 

nádrž, nasadí se do rybníka líni dle zarybňovacího plánu (podle návrhu MUDr. xxxxxxxxx ze SZÚ). 

j) P. Rejmanová: Existuje odpověď na změnu přednosti v jízdě u křižovatky Gromešova-Jandáskova? 

O: Ne. 

k) P. Vlašín: Žádá o vyjádření kontrolního výboru – v Horusu je vždy komentář na články opozice; 

požaduje stejnou možnost reagovat na příspěvky p. starosty. 

l) P. Vlašín: Dopis majiteli domu na Klimešové – majitel zajistil provizorní ohrazení pozemku. 

m) P. Vlašín: Vývěsky při opravě Návsi? O: Budou řešeny dle návrhu Ing. architekta (elektronická úřední 

deska). 

12) Různé.  x 

 
Pan starosta poděkoval a jednání v 19,10 hod. ukončil. 
         Zapsala: Ing. Vlasta Kalinová 
Mgr. Jan Levíček ………………………………………. 
starosta MČ Brno-Ořešín 
 
Bc. Libuše Pazderková ………………………………….    
ověřovatelka zápisu 
 
Bc. Tomáš Peringer............................................. 
ověřovatel zápisu 


